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Centervænget afd.  291-0 

Bestyrelsesmøde den 19/3-24 

 

 

Deltagere:     

Dan 

Merete 

Morten / Lejerbo 
 

Fraværende: 
Tobias 

 
Gæster: 

 

Referent:   
Dan Meyer Dajm 

  
Dagsorden 

-Godkendelse af referat 

 
-Meddelelser fra Formanden 
 
-Meddelelser fra Morten/Lejerbo 

 
-Indkomne punkter 
 

-Arbejdet med fælleshaven (Dan) 
 
-Opfølgning på emner vedtaget på Afdelingsmødet (Dan) 

-Indkøb/Opsætning af AED ved vaskekælder. 

-Opsætning af tæppebanker ved kompostplads. 
-Indkøb af Soundboks. 
-Ændring af vasketider. 
-Trin ved Sorteringsmolokker. 

-Tunge låger til Sorteringsmolokker. 
-Opbinding af træer på græsplæne foran den store blok.  

 

-Professionel hovedrengøring af Festlokalet (Dan) 
 
-Indkøb af champagneglas til festlokalet (Dan) 

 

 -Udsendelse/opsætning på opslagstavlerne af referater efter møder: hvor lang  tid syntes I der skal 

gå? Har stadigvæk ikke modtaget referatet efter afdelingensmødet. (Merete) 

-Navne på døre m.m. (Merete) 

-Orientering til beboerne inden større arbejde i fællesområdet. (Merete) 

            -Evt. 

Velkomst: 
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Kort velkomst til årets første møde i 2024, efter afdelingsmødet. 

Herefter gik man over til dagsordenen. 

 
1. Godkendelse af referat 

Referat godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Orientering fra Formanden: 
Efter årets Afdelingsmødet i februar hvor Formand og et Bestyrelsesmedlem blev genvalgt for 

2 år.  
 
3. Orientering fra Morten/Lejerbo: 

-Lejerbo er i gang med at kigge på de grønne kælderdøre. 
-Jens og Mikkel er “gårdmænd” i afdelingen. 

-Rapport om varmtvandsbeholderen, der siger den bør skiftes. Tilbud indhentes på udskiftning. 

-En af de ledige boliger bliver brugt til midlertidige genhusning fra Sophienborg. 
 

4. Indkomne punkter:  
-Opfølgning på emner vedtaget på Afdelingsmødet (Dan) 

-Indkøb/Opsætning af AED ved vaskekælder. 
  Dette arbejdes der med. (Tilbud indhentes) 

-Opsætning af tæppebanker ved kompostplads. 

  Der arbejdes på en placering ved molokkerne, men vi snakker om det overhovedet vil blive 

            brugt. 

-Indkøb af Soundboks. 

  Der indkøbes en JBL med bedre økonomi end Soundboks. Dan sender til Morten.  

-Ændring af vasketider. 

  Dette ligger på det lokale kontor. Morten mindes på det. 

-Trin ved Sorteringsmolokker. 

  Allan er i gang med en løsning.  

-Tunge låger til Sorteringsmolokker. 

  Firmaet bag har ikke lige løsningen. 

-Opbinding af træer på græsplæne foran den store blok. 

  Det er ikke sket. Morten rykker. 
 
-Professionel hovedrengøring af Festlokalet (Dan) 
 Morten bestiller.  

 
-Indkøb af champagneglas til festlokalet (Dan) 
 Dan bestiller via Morten. 

 Merete/ Der skal ske optælling af service. 
 

 -Udsendelse/opsætning på opslagstavlerne af referater efter møder (Merete)   
 Den tager vi igen når Tobias er med, da han er ny referent. Dan minder dog om arbejdet i 

Bestyrelsen er frivilligt og flere har fuldtidsarbejde ved siden af arbejdet i Bestyrelsen.  

-Navne på døre m.m (Merete)         
   Der bliver opsat nye navneskilte på alle lejlighedsdøre. (Morten) 

-Orientering til beboerne inden større arbejde i fællesområdet. (Merete)    
   Morten tager det til efterretning.  

 

            -Evt.   Lokale interne flytning /Dan 
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Dan skal kontakte Store Lejerbo for afklaring af dette! 

 

 
Herefter sluttede mødet med tak for godt møde. 

 

 
Der indkaldes til nyt bestyrelsesmøde inden sommerferien. 

 
 

 

/Referenten. 


